
Z á p i s

z veřejného zasedání   zastupitelstva obce konaného dne  5. září 2007 v 18.00 hodin 
v kanceláři zastupitelstva obce

Přítomni:   p. Pulpitová, p. Sekerka,  Ing. Kopista, p. Víšek, p. Němec, 
Ing. Pochobradská, p. Šmahel, p. Tlapáková , Strnad Libor

Paní starostka přivítala přítomné, seznámila je s dnešním programem a přednesla  krátkou 
zprávu o činnosti od minulého veřejného zasedání   - v průběhu měsíce  července a to 10.7. 
proběhlo jednání s ředitelem Správy a údržby Pardubického kraje ohledně  případné finanční 
pomoci  při  realizaci  akce  _  vybudování  chodníků  a  odvodnění  silnice  II/340.  Dále  v 
souvislosti  s  touto  akcí  proběhla  jednání  16.7 a  22.8.  s  Ing.  Kvírencem – firma Chládek 
Tintěra.  Byl vypracován seznam vlastníků rodinných domků  při  komunikaci II/340 ,  kde 
dojde k vybudování chodníků a nových vjezdů k těmto usedlostem. P. Víšek a p Sekerka dle 
seznamu  získali od  vlastníků objektů písemné vyjádření  a souhlas  k výše uvedené akci. 
Dne 30.7.  proběhla kontrola mzdové agendy na  Okresní  správě  sociálního zabezpečení  v 
Chrudimi  a   4.9.  na  Všeobecné  zdravotní  pojišťovně  v  Chrudimi.  Obě  s  pozitivním 
výsledkem.  Rovněž 4.9. byla dokončena renovace podlahové krytiny  - parket v místnosti 
SPOZU. V měsíci  září se připravuje  v těchto prostorách vítání občánků a v měsíci říjnu 
oslavy výročí  uzavření sňatku.

1. Paní starostka byla požádána představiteli Českomoravského svazu požární ochrany o 
souhlas s pronájmem  víceúčelového sálu  na den 10.11. tohoto  roku přibližně pro 250 
lidí se zajištěním občerstvení  -  zajistí Pohostinství p. Víšková .  Zastupitelstvo obce 
schvaluje tento pronájem.

2. Při přípravě akce – vybudování chodníků a odvodnění silnice II/340 – bylo zjištěno, že 
tento pozemek na kterém by mělo dojít k vybudování chodníků a  rekonstrukci vjezdů 
k jednotlivým rodinným domům, je  součástí komunikace tedy pozemku par.č. 969/1. 
Vlastníkem pozemku je Pardubický kraj a ve správě ho má Správa a údržba silnic 
Pardubického kraje.  Paní starostka jednala na odboru majetkovém a stavebního řadu o 
bezúplatném převodu   pozemku, který vznikne oddělením z pozemku par.č. 969/1. 
Bylo jí přislíbena pomoc a vzhledem k zasedání majetkové komise v měsíci září je 
třeba  na dnešním zasedání odsouhlasit tento bezúplatný převod, aby mohlo dojít k 
sepsání  Smlouvy o smlouvě budoucí.   Tuto  smlouvu o nabytí  majetku bude  obec 
potřebovat pro stavební řízení výše uvedené akce. Dnes  v kanceláři obecního úřadu 
proběhlo jednání ze zástupci firmy Chládek Tintěra – Ing. Kvírencem a projektantem, 
který zpracovává projekt. Byla řešena otázka zvýšení bezpečnosti  silničního  provozu 
na  této  komunikaci.  Projektant  navrhuje  zpomalení  silničního  provozu  před 
křižovatkou  na Topol vybudováním zpomalovacího ostrůvku, na kterém doporučuje 
vysadit  strom  a  vybudovat  osvětlení.  Dále  bylo  předmětem  jednání  vybudování 
přechodu  z protilehlé strany ulice  k budově MŠ. Projekt bude v šesti vyhotoveních 
připraven  k  předání  na  stavební  úřad  koncem příštího  týdne.  Obec  dále  žádala  o 
souhlasné stanovisko se stavbou a dále  převodem majetku – části pozemku par..č. 
969/1  Správu a údržbu silnic Pardubického kraje – konkrétně  Ing. Vojtěcha Hamáčka 



– náměstka majetkové správy.  Stanovisko obec obdržela a bude součástí žádosti o 
bezúplatný převod .  

3. Paní starostka seznámila zastupitele obce s požadavkem rodičů malých dětí v obci s 
vybudování dětského hřiště. Ona sama při návštěvě obce Jezbořice viděla  hřiště pro 
děti,  které  jí  velice  oslovilo,  a  proto  požádala   předsedu  stavební  komise  ,  aby 
příležitostně pořídil fotodokumentaci. Obec dále jednala s  firmou ARX Trade spol. 
s.r. o. v  Dražkovicích  - s Ing. Dvořákem, který byl pozván na příští středu na jednání 
ohledně  zpracování konkrétního návrhu. Zastupitelstvo obce po projednání souhlasí a 
pro tento záměr byly vybrány dvě lokality  - par.č. 305/74 pozemek před  domem 
Chmelíkových a pozemek par.č..  443/14  u bytovek . Vzhledem ke skutečnosti, že obě 
lokality mají svá proti a pro, požádáme o stanovisko vhodnosti pozemku pana Ing,. 
Dvořáka .

4. Obec  na  základě   zaslaného  prospektu   požádala  o  nezávislé  zpracovaní  cenové 
nabídky na vybudování čističky odpadních vod. Paní starostka seznámila přítomné se 
zaslanými podklady. 

5. Na úterním jednání s panem Mattušem, který v restituci získal pozemek par.č. 1090, 
který byl v našem vlastnictví, byla paní starostka seznámena s cenovou nabídkou a 
návrhem odprodeje tohoto pozemku do majetku obce. Vzhledem k výši požadované 
částky – 3 000 000,- Kč za tento pozemek zastupitelstvo obce nesouhlasí s koupí výše 
uvedeného  pozemku.  Vzhledem  k  dalšímu  finančnímu  zatížení  pozemku 
vybudováním  inženýrských síti by takto získané stavební parcely  byly  v této lokalitě 
neprodejné. 

6. Oprava křovinořezu. - při provozu došlo k poškození motoru šroubem  z výfuku, p. 
František Vokoun převezl křovinořez k opravě do Mercie v Chrudimi , kde mu byla 
sdělena předběžná cena opravy -  12 tis. Kč.  Po diskuzi bylo doporučeno, aby byl 
křovinořez  ještě  převezen  do  Mountfildu,  kde  byl  zakoupen,  s  požadavkem 
zhodnocení stavu opravy a  kalkulace ceny za opravu. Paní Ing, Pochobradská zajistí 
cenovou nabídku nového křovinořezu. 

7. Spolupráce s MŠ  - paní ředitelka žádá o pravidelnou spolupráci stavební komisi obce 
při  řešení  stavebních úprav a  oprav budovy MŠ. V těchto dnech, kdy byl  zahájen 
provoz MŠ pro další školní rok došlo opět k havarijnímu stavu sociálního zařízení 
budovy – WC. Ve spolupráci s obcí  byl zajištěn proplach společností VS Chrudim. 
Stavební komise zatím doporučuje sledování provozu soc. zařízení a  následně zvážit 
případnou rekonstrukci celého zařízení – hlavně kanalizační přípojky na septik. 

8. Různé – diskuze
9. Schválení usnesení  - jednohlasně 

Zapsala : Baťková                                                                   Lenka Pulpitová
Ověřili : p. Sekerka                                                                  starostka obce 
               p. Tlapáková                                 


